
 
 

Utvalg:  Hammerfest Ungdomsråd 

Møtested:  Storstua, Ungdomshuset :bootleg  

Dato:   09.11.2011 

Tid:   17:00 

 

Medlemmer som møtte: 

Navn: 

Fredrik Næss Sivertsen  10. klassetrinn Breilia Skole 

Vilde Olaussen  Hammerfest Videregående Skole 

Kathrine Næss Holmgren 10. klassetrinn Breilia Skole 

Gard Orvik Nilssen   Hammerfest Videregående Skole 

Sina-Marie Hatlem  9. klassetrinn Fjordtun Skole 

 

Medlemmer som ikke møtte: 

Ørjan Pedersen  10. klassetrinn Forsøl Skole 

Kristoffer Mathisen  Hammerfest Videregående Skole 

 

Dette utgjør 7 av 8 medlemmer. Det mangler per tiden ett medlem. Det jobbes med saken. 

 

Fra sekretariatet møtte: 

Mads Jørgen Astorsen  Ungdomskonsulent 

 

Sakliste 

 

Saksnr.  Innhold 

 

Godkjenning av innkalling, valg av ordstyrer. 

HUR 1/11  Kort oppsummering av hva som skjedde på kurset i Lakselv.  

HUR 2/11  Hvilke saker bør ungdomsrådet jobbe med i år?  

HUR 3/11  Hvordan gjøre ungdomsrådet kjent i Hammerfest?  

HUR 4/11  Forventninger og målsettinger for årets ungdomsråd.  

HUR 5/11  Budsjett.  

HUR 6/11  Prosjekt barn/unge v/Nina Onsaker Skjelbred  

HUR 7/11  Valg av leder og nestleder for Hammerfest Ungdomsråd.  

HUR 8/11  Valg av 2 representanter til arbeidsutvalget.  

 

I tillegg ønsket sekretariatet å tilføye følgende saker: 

HUR 9/11 Utlån av fotokamera. 

HUR 10/11 Deltagelse på kommunestyremøte og ”folkemøte om folkehelse”. 

 



 

Innkalling – enstemmig vedtatt.  

Sakslista / dagsorden:  

Gard ble foreslått, og enstemmig valgt som ordstyrer. 

Ordstyrer foreslo å flytte sak 9/11 og 10/11 til behandling før valgsakene 7/11 og 8/11. Forslaget 

ble enstemmig vedtatt. 

 

HUR 01/11 Kort referat av hva som skjedde på kurset i Lakselv. 

Gard fortalte kort om innholdet i kurshelgen som ble avholdt i Lakselv. Evalueringen fra alle 

deltakere vil bli oversendt fra Øst-Finnmark Regionråd. 

 

HUR 02/11 Hvilke saker bør ungdomsrådet jobbe med i år? 

Forslagene skal virke som en ledesnor for ungdomsrådet frem til neste valg av ungdomsråd. 

Ungdomsrådet kom frem til følgende saker de ønsker å se nærmere på i året som kommer: 

 Følge opp hvordan elevhyblene blir drevet. 

 Samarbeide med andre ungdomsråd. 

 Busspriser og bussruter. 

 Holde kontakt med elevrådene på skolene. 

 Holde nærmere kontakt med kommunestyret. 

 Jobbe videre med forebyggende tiltak mot alkohol og rusmisbruk blant unge. Samarbeide 

med Uavhengig og evt. andre for et ungdomsinitiativ i saken.  

 Bli bedre profilert. Se mer neste sak. 

 

 

HUR 03/11 Hvordan gjøre ungdomsrådet bedre kjent i Hammerfest? 

Forslagene skal virke som en ledesnor for ungdomsrådet frem til neste valg av ungdomsråd. 

Følgende forslag ble foreslått: 

 Være aktiv og vises bedre i media.  

 Gi media en kontaktperson. Leder skal være mediakontakt, nestleder hvis leder er 

utilgjengelig. 

 Bruke sosiale medier aktivt. Bl.a. opprette offisiell facebook-side. 

 Profilere oss, og ta kontakt med ungdom! 

 Holde kontakten med elevrådene. 

 Annonsere og gjennomføre en logo-konkurranse. Gavekort til vinnerbidrag. 

 Opprette en ”postkasse” hvor hvem som helst kan foreslå saker til ungdomsrådet. 

 Få opp plakater som profilerer ungdomsrådet. 

 

HUR 04/11 Forventninger og målsettinger for årets ungdomsråd. 

Først gjennomførte rådet en individuell oppgave der de listet opp forventninger og målsettinger for 

året, med etterfulgt diskusjon.  

Innspillene kan leses i vedlegg 1. Innspillene skal virke som en ledesnor for ungdomsrådet i året 

som kommer. 



 

HUR 5/11  Budsjett.  

Ungdomsrådet satte opp et budsjett for fordelingen av de 20.000 de har til rådighet frem til nyttår. 

Rundt nyttår skal rådet ha et nytt budsjettmøte hvor 20.000 skal fordeles frem til nytt valg av 

ungdomsråd. 

Vedtak: 

Ungdomsrådet ønsker å fordele midlene etter følgende budsjett frem til nyttår: 

Midler for søknadstildeling  10.000 

Markedsføring av HUR  3.000 

Prosjekter i regi av HUR  6.000 

Driftsutgifter    1.000 

 

 

 

HUR 6/11  Prosjekt barn/unge v/Nina Onsaker Skjelbred. 

Ungdomsrådet i Hammerfest har per e-post fra Nina Onsaker, Prosjektleder barn/unge i Rus og 

psykiatritjenesten, blitt forespurt om å stille med en representant i prosjektgruppa for forebyggende 

tiltak rettet mot barn/unge i risikosonen. 

 

Siden helsesøster May-Britt sitter i prosjektgruppen, og hun var på helsesøsterkontoret like over 

gangen, ble hun spurt om å fortelle litt om prosjektgruppens arbeid.  Hun fortalte bl.a. at barn/unge 

i risikosonen kan være unge med lærevansker, atferdsproblemer i skole, rusproblemer i hjemmet, 

være unge som har opplevd samlivsbrudd hos foreldre, mobbing, noen som har psykiske 

problemer, har kontakt med barnevernet og/eller har opplevd overgrep. Arbeidet vil gå ut på å 

sammen finne tiltak som kan implementeres i lokalsamfunnet slik at barn og unge i risikosonen 

kan fanges opp og hjelpes tidligere. 

 

Vedtak: 

Ungdomsrådet ga tilbakemelding til May-Britt om at rådet ønsket å stille med to representanter. 

Dette for å dekke to svært forskjellige miljøer (ungdomsskole og videregåendeskole), og fordi man 

kan føle seg tryggere ved å gå to sammen i møtene. 

 

Sina-Marie Hatlem og Gard Orvik Nilssen ble enstemmig valgt til ungdomsrådets representanter i 

prosjektgruppen. Helsesøster May-Britt fikk navn og kontaktinformasjon til representantene og 

fikk i oppgave å gi beskjed videre til Nina Onsaker Skjelbred. 

 

 

 



 

HUR 9/11 Utlån av fotokamera. 

Ungdomsrådet fikk i forbindelse med gjennomføringen av ”valg og filmworkshopen” i juli, 

tilskudd fra ”Film i Finnmark” til innkjøp av et speilrefleks CANON EOS 550D, som i tillegg til å 

ta bilder kan filme i HD-kvalitet. 

 

Vedtak: 

Ungdomsrådet ønsker at kameraet skal gjøres tilgjengelig for foto- og filminteressert ungdom i 

Hammerfest.  

 

Katrine Næss Holmgren lager et utlånsskjema som skal signeres før kameraet kan lånes. 

 

HUR 10/11 Deltagelse på kommunestyremøte og ”folkemøte om folkehelse”. 

I forbindelse med arbeidet med ny folkehelseplan fra 2012 i Hammerfest, er ungdomsrådet invitert 

til åpent folkemøte på Rådhuset, torsdag 10. november. Ungdomsrådet er også velkommen på 

kommunestyremøte 10. november. 

 

Gard Orvik Nilssen og Vilde Olaussen ønsker å delta fra ungdomsrådet på folkemøtet. 

Ungdomsrådet ønsker større satsing på forebygging av rus- og alkoholmisbruk blant unge. Blant 

annet ble det nevnt å sette fokus på at foreldre og myndige ikke bør kjøpe alkohol til mindreårige. 

 

Fredrik Næss Sivertsen og Katrine Næss Holmgren ønsket å delta som publikum på 

kommunestyremøtet, og møte politikere og administrasjon på Rådhuset. De ønsket at 

ungdomskonsulent Mads Astorsen kunne være med på møtet. 

Vedtak: 

Gard Orvik Nilssen og Vilde Olaussen tar med seg innspill fra ungdomsrådet angående satsing på 

tiltak og forebygging av rus- og alkoholmisbruk blant unge. Gard og Vilde gir en oppsummering 

fra folkemøtet på neste ungdomsrådsmøte. 

Fredrik Næss Sivertsen og Katrine Næss Holmgren drar sammen med ungdomskonsulent Mads 

Astorsen på kommunestyremøtet. Gard og Katrine gir en oppsummering fra kommunestyremøtet 

på neste ungdomsrådsmøte. 

 

HUR 7/11  Valg av leder og nestleder for Hammerfest Ungdomsråd.  

Det ble bestemt at valget skulle gjennomføres hemmelig. Forslag på lederverv ble gjort muntlig. 

Kristoffer Lorang Mathisen hadde gitt beskjed i forkant av møtet at han ønsket å stille til valg, og 

Gard Orvik Nilssen ga beskjed om at han også ønsket å stille. Ingen andre forslag. 



 

 

Gard Orvik Nilssen syntes det kunne være urettferdig at han kunne stemme, men Kristoffer var 

borte, og valgte derfor å stå over stemmegivingen. 

 

Stemmeopptelling valg av leder: 

Gard Orvik Nilssen: 3 stemmer. 

Kristoffer Lorang Mathisen: 1 stemme. 

 

Stemmeopptelling valg av nestleder: 

Kristoffer Lorang Mathisen: 4 stemmer. 

 

Vedtak: 

Gard Orvik Nilssen er valgt til leder, og Kristoffer Lorang Mathisen er valgt til nestleder for 

Hammerfest ungdomsråd ut perioden 2011/2012. 

 

HUR 8/11  Valg av 2 representanter til arbeidsutvalget.  

Arbeidsutvalget består av leder og nestleder, samt to representanter fra ungdomsrådet.  

 

Det ble stilt forslag om at de to ledige plassene i arbeidsutvalget skulle rulleres mellom 

representantene i ungdomsrådet. Slik blir det en fin arbeidsfordeling, og alle får erfaring med å 

sitte i arbeidsutvalget. Valg på de to plassene gjennomføres på hvert ungdomsrådesmøte. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Til neste møte i arbeidsutvalget ble Vilde Olaussen og Fredrik Næss Sivertsen foreslått. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Leder og nestleder i Hammerfest ungdomsråd deltar på hvert arbeidsutvalgsmøte. De to resterende 

plassene skal rulleres blant de andre representantene i ungdomsrådet, valg gjennomføres på hvert 

ungdomsrådsmøte før neste møte i arbeidsutvalget. 

 

Fredrik Næss Sivertsen og Vilde Olaussen ble valgt som representanter på neste møte i 

arbeidsutvalget. 

 

 

Referent: 

Mads Jørgen Astorsen 



 

Vedlegg 1, s.1 av 2 

HUR 4/11 Forventinger og mål for dette året. 

Først gjennomførte rådet en individuell oppgave der de listet opp forventninger og målsettinger for 

året, med etterfulgt diskusjon.  

Innspillene kan leses i vedlegg 1. Innspillene skal virke som en ledesnor for ungdomsrådet i året 

som kommer. 

Til Deg selv: 

• Være engasjert, og komme med gode ideer. 

• Møte opp på kommunestyremøter. 

• Huske møtene, gå i møtene. 

• Være aktiv, og møte opp på møtene.  

• Lese sakspapirene (være forberedt red. anm.). 

• Jobbe mest mulig, og bli med i samtaler og diskusjoner. 

Til Lederen: 

• Styre møter, holde fokus. 

• Bør ikke ta all kontroll. 

• Stå frem og være et godt eksempel. 

• Bør være flink å få ting gjort (take action). 

• Bidra til å skape kreativitet. 

Til Nestlederen 

• Være leder og styre møtene hvis lederen er borte. 

• Ha mediekontakt hvis leder er borte (bør også kontakte resten av rådet). 

• Være bevisst på å ta lederens plass om han er borte. 

• Jobbe bra, og stå frem som et godt eksempel. 

Til Arbeidsutvalget 

• Må ha tid og kapasitet til å møte til forberedelsene. 

• Skal kunne stoles på. 

• Være kontaktpersoner. 

• Arb.utvalget bør møtes en uke før møter i ungdomsrådet. 

• Skal forberede sakliste til ungdomsrådsmøtet. 

• Kan forberede saker (og foreslå vedtak). 

• Forberede møtene skikkelig (lage tidsplan, bestilling av mat og lignende). 

• Forberede sakspapirer. 

Til Ungdomsrådet 

• Vise innsats. Være på møter. 

• Jobbe så hardt vi kan. 

• Ha det gøy samtidig som man jobber. 

• Være aktiv i lokalsamfunnet. 



 

Vedlegg 1, s.2 av 2 

 

• Være synlige blant politikerne. 

• Ta sakene seriøst. 

• Gi tilbakemeldinger til alle og enhver. Utekontakt. Ungdomstjenesten. 

• Tørre å snakke. Og ta opp saker. Snakke om ungdomsrådet blant venner. 

Til Voksenkontakten 

• Være tilgjengelig hvis vi trenger hjelp. 

• Være gode veiledere. 

• Hjelpe leder, nestleder og arbeidsutvalget.  Saksforberedning og møteplanlegging. 

• Holde orden i sakspapirer. 

• Hjelpe til når det trengs. 

• Hjelpe til med søknader. 

• Poste oppdateringer på facebook. (Holde rådet informert om aktuelle saker). 

 


